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 AKADEMICKÝ SENÁT 
 
 

ZÁPIS 
 

ze zasedání konaného dne 26. října 2006 

Přítomni:  

Stanislav Balík, Lenka Juřenová, Václav Kulhavý, Matej Kurian, Ivo Pospíšil, Vojtěch 
Straka, Stanislava Ševčíková, Petr Zámečník 

 
Omluveni: 

Vít Hloušek, Silvie Pospíšilová 
 

Nepřítomen: 
Michal Vašečka 

 
 
 
 

Program jednání: 

1. Zahájení zasedání, schválení programu 

2. Volební a jednací řád AS FSS 

3. Doplnění Rozhodčí a smírčí komise 

4. Směrnice děkana o udělování stipendií na FSS, vyhlášené stipendijní programy 

5. Diskuse o zrušení Řádu rigorózního řízení FSS 

6. Závěrečná zpráva o přesunu datových úložišť AS FSS na Dokumentový server IS MU 

7. Volba člena Komise pro ubytovací politiku MU (bod doplněn během zasedání) 

8. Různé 

 

 

Průběh jednání: 

1. Dr. Balík zahájil zasedání, přednesl program a vyzval členy senátu, aby předložili 

návrhy na změnu programu. V. Straka předložil návrh na doplnění bodu Volba člena 

Komise pro ubytovací politiku MU. Program byl schválen s doplněním bodu dle návrhu 

V. Straky. Hlasování: pro 8, proti 0, zdržel se 0. 
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2. Dr. Balík informoval senát o své účasti na schůzi vedení fakulty, kde byly diskutovány 

výhrady senátu k verzi volebního a jednacího řádu předložené děkanem ke schválení 

na minulém zasedání senátu. Senát provedl závěrečnou diskusi nad pracovní verzí, 

kterou na základě verze diskutované na minulém zasedání připravil V. Straka. Senát 

se usnesl na několika dalších změnách a hotovou podobu návrhu předá po 

typografické korektuře, kterou provede dr. Pospíšil, panu děkanovi ke zvážení jejího 

předložení ke schválení senátem. Hlasování: pro 8, proti 0, zdržel se 0. 

3. V Rozhodčí a smírčí komisi senátu zanikl mandát Mgr. Kořínka a dr. Štěpánkové, kteří 

přestali být členy senátu. Proto bylo přistoupeno k volbě dvou nových členů komise. 

V. Straka navrhl Mgr. Kulhavého, dr. Balík navrhl ThMgr. Ševčíkovou. Oba navržení 

kandidaturu přijali a byli ve společné volbě zvoleni členy komise. Hlasování: pro 6, proti 

0, zdržel se 2. 

4. Senát po delší diskusi vzal na vědomí Směrnici děkana o udělování stipendií na FSS 

s poznámkou uvedenou v příslušném usnesení. Hlasování: pro 8, proti 0, zdržel se 0. 

5. V. Straka senát stručně informoval o možnosti zrušení Řádu rigorózního řízení FSS. 

Rigorózní řízení je nově upraveno Studijním a zkušebním řádem MU, specifika řízení 

na fakultě lze upravit ustanovením ve Statutu. Zrušením řádu by došlo k citelnému 

odlehčení fakultní legislativy. Senát vzal informaci na vědomí. 

6. V. Straka předal členům senátu písemnou zprávu o dokončeném přesunu datových 

úložišť senátu z webu fakulty na Dokumentový server v IS MU a souvisejících 

úpravách webové stránky senátu. Senát vzal informaci na vědomí a nevyjádřil žádné 

připomínky k uvedenému způsobu zveřejňování informací. Dr. Balík zároveň 

informoval o technických změnách ohledně přístupu senátu k jeho nástěnce 

u děkanátu. 

7. V. Straka informoval senát o aktuální změně způsobu delegace členů Komise pro 

ubytovací politiku MU (někdejší Kolejní komise MU) za fakultu. Vedení fakulty 

delegovalo oba členy komise podle zavedené praxe, ačkoli podle čl. 3 odst. 2 písm. b) 

směrnice rektora č. 9/06 má jednoho z těchto členů delegovat prostřednictvím děkana 

senát fakulty. Senát se rozhodl svou volbou potvrdit členku komise, delegovanou 

vedením, s výhradou uvedenou v příslušném usnesení. Hlasování: pro 8, proti 0, 

zdržel se 0. 
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8. Různé: 

• P. Zámečník a dr. Balík informovali o způsobu realizace administrativně-materiální 

podpory studentských zástupců v samosprávných orgánech ze strany vedení 

fakulty. Každý zástupce obdrží debetní kartu umožňující využívání tiskových 

služeb a na konci semestru předloží děkanovi prostřednictvím předsedy senátu 

fakulty přehled svých tisků. Studentská komora toto řešení uvítala a děkuje za ně 

vedení fakulty. 

• L. Juřenová projevila zájem pracovat na propagaci aktivit senátu mezi členy 

akademické obce. Senát tuto iniciativu uvítal a doporučil L. Juřenové 

spolupracovat se S. Pospíšilovou, která podobný záměr vyjádřila v nedávné době. 

Do příštího zasedání si členové senátu připraví návrhy, jak více propagovat činnost 

senátu v akademické obci. 

• Mgr. Kulhavý vznesl dotaz ohledně možnosti vytvoření zprávy pojednávající o 

souvislostech studijních výsledků jednotlivých studentů s jejich výsledky v rámci 

přijímacího řízení. V. Straka v této věci navrhl usnesení ve znění: „Senát žádá 

děkana o předložení zprávy shrnující souvislosti mezi studijními výsledky 

jednotlivých studentů a jejich výsledky v přijímacím řízení.“ Toto usnesení nebylo 

přijato (hlasování: pro 4, proti 2, zdržel se 2). Dr. Balík posléze navrhl v téže věci 

usnesení, které bylo senátem přijato. Hlasování: pro 7, proti 1, zdržel se 0. 

• V. Straka vznesl návrh týkající se personálního složení Disciplinární komise FSS. 

Senát ve věci přijal příslušné usnesení. Hlasování: pro 8, proti 0, zdržel se 0. 

• Příští zasedání senátu se uskuteční ve čtvrtek 23. listopadu 2006 od 16 hodin 

v místnosti 1.17. 

 
 
 

Usnesení: 
2006-10-26/1 

Akademický senát Fakulty sociálních studií Masarykovy univerzity deleguje na období 

od 26. 10. 2006 do 12. 3. 2007 dva nové členy Rozhodčí a smírčí komise – Mgr. Václava 

Kulhavého, M.Sc. a ThMgr. Stanislavu Ševčíkovou. 
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2006-10-26/2 

Akademický senát Fakulty sociálních studií Masarykovy univerzity bere na vědomí 

Směrnici děkana o udělování stipendií na FSS a vyhlášené stipendijní programy 

s poznámkou, že za efektivnější, jednodušší a legislativně čistší řešení považuje tuto směrnici 

nevydávat, pozici, složení a působnost Stipendijní komise zakotvit ve Statutu a jednotlivé 

stipendijní programy vyhlašovat opatřením děkana. 

 

2006-10-26/3 

Akademický senát Fakulty sociálních studií Masarykovy univerzity navrhuje 

prostřednictvím děkana fakulty rektorovi univerzity ke jmenování členkou Komise pro 

ubytovací politiku MU studentku Lucii Roubíčkovou, a zároveň slečnu Roubíčkovou 

žádá, aby ohledně reprezentace fakulty v uvedené komisi úzce spolupracovala se 

studentskou komorou AS FSS, včetně konzultace před schůzí komise. 

 

2006-10-26/4 

Akademický senát Fakulty sociálních studií Masarykovy univerzity pověřuje svého 

člena Mgr. Václava Kulhavého, M.Sc. jednáním s vedením fakulty o případných 

možnostech předložení zprávy shrnující souvislosti mezi studijními výsledky 

jednotlivých studentů a jejich výsledky v přijímacím řízení. 

 

2006-10-26/5 

Akademický senát Fakulty sociálních studií Masarykovy univerzity žádá děkana, aby na 

příští zasedání senátu předložil ke schválení návrh na změny v personálním složení 

Disciplinární komise FSS. 

 

 

 

.......................................................            ....................................................... 

PhDr. Stanislav Balík, Ph.D.             místopředseda senátu 

předseda senátu 

 

zapsal: Vojtěch Straka 


